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Makád Község onkormányzat Képviselő-testületének,
Lórév Ktizség onkormányzat Képviselő-testületének és

SzÍgetbecse Község Önkormányzat Képviselő_testületének
2016. február 10_én megtartott együttes üléséről

Az ülés helye: MűvelődésiHáz(2322 Makád, Kossuth L. u.5.)

Jelen vannak: Baski Gábor Makád község polgármestere'
Dosztály Lászlő Makád község alpolgárm estere,
Borbély Ilona, Márkus Lászlő, Száraz Ferenc; Vidáné Wéber Adrienn makádi
képviselők;

Bogdán György Lórév község polgármestere'
Vásárhelyi Laj os Lórév község alpol gármestere,
Dimitrovics Dusán, Radasin Dusán lórévi képviselok:

Takács András Szigetbecse község polgármestere,
Riedl B éla Szi getbecse község alpol gármestere,
Borbély Máia, dr. Csernyi Zsuzsanna, Csoba Attiláné, Keszthelyi Lász|ő,
Sósné Michélisz Edina, szigetbecsei képviselők.

Tanácskozási joggal részt vett:
Jancsó Emőke jegyzo
Gacs Ilona lrma aljegyzó

Baski Gábor, Makád község polgármestere köszönti az egyittes ülés résztvevőit. az ülést
megnyida. Megállapítja, hogy a7 fós testületből 6 fő jelen van, így azhatározatképes.
A polgármester javaslatot tesz Makád részéről a jegyzőkönyv hitelesitőre Száraz Ferenc képviselő
személyében. Jegyzőkönyv vezetőnek Gacs Ilona Irmát javasolja. Az ülés napirendje a Szigetbecsei
Közös onkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetése.
A makádi képviselő-testület a javaslatokat eglhangúlag elfogadta.

Takács András, Szigetbecse község polgármestere is köszönti az ülés résztvevőit. megállapítja,
hogy a 7 fős testületből7 fo jelen van, így azhatározatképes.
A polgármester javaslatot tesz Szigetbecse részéról a jegyzőkönyv hitelesítőre Sósné Michélisz
Edina képviselő személyében. Jegyzőkönyv vezetőnek Gacs Ilona Irmát javasolja. Az ülés
napirendje a Szigetbecsei Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetése.
A szigetbecs ei képv is elő-testület a j avas latokat egyhangúlag efogadta.

Bogdán György, Lórév község polgármestere szintén köszönti az ülés résztvevőit, megállapítja,
hogy az 5 fos testületből4 fo jelen van, így azhatározatképes.
A polgármester javaslatot tesz Lórév részérő| a hitelesítőre Váráshelyi Lajos képviselő
személyében. Jegyzokönyv vezetőnek Gacs Ilona Irmát javasolja. Az ülés napirendje a Szigetbecsei
Közös onkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetése.
A lórévi képviselő+estület a javaslatokat egyhangúlag elfugadta.
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Baski Gábor, Makád község polgármestere a napirend megtárgyalása elott elmondja, hogy bár a
hivatal munkatársai az alakuló üléseken jelen voltak és elmondták feladatkörüket' ennek
felfrissítése érdekében felkéri a hivatal köztisztviselőit, hogy ismertessék a jelenlévőkkel azt' hogy
mivel foglalkoznak, milyen feladatokat látnak el.

A Szigetbecsei Közös onkormányzati Hivatal köztiszniselői egyenként bemutatkoztak és ismertették
munkakörüket.

1. ELOTERJESZTÉS A SZIGETBECSEI rÖzÖs ÖnronvrÁNyzau HIVATAL 2016:
ÉvI rÖlrsÉcvBrÉsÉnp
Előterjesztő: Baski Gábor polgármester, Bogdán György polgármester, Takács András

po l gárm e ster, Janc só Em oke je gy ző " Antal Mária pénzugy i v ezető -főtanác so s

Jancsó Emőke: Mindhárom településen megtárgyalták a pénzigyi bizottságok, illetve elso
olvasatban a képviselő-testtiletek a hivatal 2016. évi költségvetésének tervezetét. Mindhárom
település bizottsági ülésén egységes javaslatként hangzott el' hogy a betöltetlen pénzigyes állás
bérét, illetve a két nyugdíjba vonuló kolléga jubileumi jutalmát tegyék céltartalékba. Ha ezekkel a
javaslatokkal a testületek egyetértenek, erről szavazni kell.

Takács András: Megtárgyalták a költségvetés tervezetét, alaposan átbeszélték azt. Nap, mint nap
azt hatlják a hírekben, hogy az államigazgatás létszámát csökkenteni kell, ezt a hivatalok sem
ússzák meg. Az állam könnyedén e|éri az önkormányzati hivatalok létszámának szűkítését a
támogatások csökkentésével, megvonásával' Az állam rákényszenti az önkormányzatokat arra,
hogy minél kisebb létszámmal do|gozzanak. Alkalmazkodniuk kell a felsőbb elvárásokhoz, a
kormány akaratához. A bizottsági ülésen és a polgármesteri egyeztetésen is javasolta, hogy
közelíteni kell a támogatott és finanszírozott létszámhoz. A hivatali dolgozók jelenleg túlterheltek
az uj pénzijgy rendszer bevezetése miatt, de az egyeztetéseken azt javasolta Lórév község
polgármesterével' hogy az idén nyugdíjba vonuló két kolléga helyett nem kellene senkit felvenni. A
jegyző aSSZony érvelése meggyozte anól. hogy adós kollégára mindenképpen szükség van' hiszen
az önkormányzat bevételeinek jó része az adőkből származik. E mellett is az a személyes
véleménye, hogy a finanszírozottlétszám felé kell közelíteni azon oknál fogva, hogy így van idejük
ene felkészülni, sokkal kevésbé fajdalmas, mintha sokként éri oket egy kormányzati szintről
elrendelt leépítés. A hivatal költségvetésének 30 %-át kell pótolni az önkormányzatok saját
bevételéből és ez olyan magas arány. hogy sokáig nem tartható. Adóemeléssel lehetne ezt
ftnanszírozni' de eZ nem vet jó fényt a településekre. Ezért kéri a szigetbecsei testület a hivatal
vezetőjét. hogy próbáljon e felé elmozdulni és közeledjen a hivatal létszáma a finanszírozotthoz.
Javasolja, hogy a céltartalékba javasolt összegek ne a hivatalnál, hanem aZ önkormányzatnál
kerüljenek céltartalékba. Ha ezekre az összegekre konkrét igény lesz' a hivatal forduljon az
önkormányzatokhoz. Úgy gondolja, hogy mindig teljesítették a testületek a hivatal kéréseit.
Részéről felmerült, hogy a vásárolt kózszolgáltatásokra fordított összeget csökkenteni kellene. Felül
kellene vizsgálni a külső szolgáltatások szükségességét.
osszefoglalva megállapítható, hogy a tavalyi évhez képest megdaplázódott a támogatási szükséglet
a hivatal részéről. Az elhangzott tételekkel. közel 5 millió Ft-tal lehetne csökkenteni a hivatal
költségvetését.

Bogdán György: Köszöntötte a polgármestereket' képviselőket, jegyzó asszonyt és a hivatal
résztvevőit! Lórév részérol azt szeretné kérni, hogy az idei évben még maradjon a létszám,
biztosítsák az adós kolléga utódját. A későbbiekben készüljön fel a hivatal a|étszám stabilizálására,
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esetleges csökkentésére. Javasolja, hogy aZ önkormányzatok költségvetésébe tervezzék a
céltartalékot.

Baski Gábor: Valóban 9,5 fő a támogatott létszám, azonban ha ebbol indulnak ki' akkor a település
óvodájának a költségvetését is csökkenteni kell' mert azÍ sem tudják üzemeltetnikizárőlag az áLlamt
normatívából. A köztisztviselok esetében 2008 őta illetményemelés nem történt. Tervezik annak
bevezetését, hogy 2017-tól a Kincstár vezeti az önkormányzatok számláját. Akkor esetleg lehet
létszámcsökkentésrol beszélni' de a 20I6-os év nem erről szól. Több órát tölt naponta a hivatalban.
látja, hogy mennyire leterheltek a kollégák. Hálásan köszöni a munkájukat. Lehet létszámot
csökkenteni' de akkor a döntéshozőh'rl,ak azt is fel kell vállalni, ha csökken a munka színvonala,
csúsznak a határidők.
Ha abból indulnak ki, hogy mit finanszíroz az állam' akkor egylk településen sem lehetne
polgármester, mert a bérüket az önkormányzatoknak kell a saját bevételeikbol biztosítani.
A feladatokból kell kiindulni, amit el kell végezni. Ha össze akarnak vonni munkaköröket, ám
tegyék, de vállalni kell a következményeket is.
A céltartalékba helyezendő összegekkel egyetért. A közszolgáltatások csökkentéséről most nem
tudnak dönténi' mert nincsenek alternatív ajánlatok a kezükben.

Takács András: Az az álláspontja és előzőleg is arról beszélt, hogy ezt az évet a jelenlegi
létszámmal kell végigdolgozni. Megbeszélték a pénzügyi bizottsági ülésen, hogy az adőigazgatás
teljes személy.t igényel. A létszámcsökkentési javaslata nem erTe az évre szólt, előremutató célzattal
beszélt róla, mert ez a tendencia. A kózszolgáltatásokra ftzetett díjat sem lehet most megváltoztatni,
de meg kellnézni, hogy van-e ebben tartalék, lehet-e ezeket olcsóbban igénybe venni.

Jancsó Emőke: Szívesen fogad segítséget az összeg csökkentés éhez. Évek óta ugyanazokkal a

személyekkel, cégekkel szerződnek. Azt is figyelembe kell venni, hogy ha új programokat vezetnek
be, azt meg kell vásárolni és meg kell tanulni a használatát. A belső ellenor a három település
ellenőrzését végzi szinte egy áráér1, ennél olcsóbbat nem tud elképzelni, de ha valaki tud ilyet
ajánlani, szívesen fogadja. Ugyanezahelyzet a könyvelővel, aki az üres álláshely munkáját végzi
120 eFt- + áfáért, ha valaki tud ennél olcsóbbat' szívesen fogadja.

Dosztály Lászlő: Megteheti az ál|am, hogy előírj a a |étszámcsökkentést, beszélhetnek errol, de ne
elózzék meg a döntést. Abban a szerencsés helyzetben vannak, hogy nem okoz túl nagy gondot a
hivatal önkormányzat általi támogatása. A megnövekedett államapparátus dolgoztatja a hivatali
alkalmazottakat, rengeteg a jelentési kötelezettség, nem teljesítés vagy késedelmes teljesítés esetén
bírságolnak.

Baski Gábor: Amennyiben nincs egyéb hozzászőlás, a következő határozati javaslatot teszi fel
szavazásra, és kéri a képviselő-testületet annak elfogadására:
Makád Község onkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetbecsei Közös Önkormányzati Hivatal
20]6. évi költségvetését az előterjesztés szerint, de a következő módosítássalfogadja el:

- clz üres pénzügyes álliishely éves bérének Makád Község onkormányzatára eső részét
Makád Község Önkormányzatának 2016. évi költségvetésében céltartalékba kell helyezni,

- ct két nyugdíjba vonuló köztiszniselő jubileumi jutalma összegének Makád Község
onkormányzatóra eső részét Makád Község onkormányzatának 2016. évi költségvetésében
céltartalékba kell helyezni.

Makád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag, 6 igen szavazattal
ell enszav azat és tartő zko d ás n élkü l ho zta m e g hat ár o zatát :
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4/2016. (II.10) számú képviselő-testületi határozat:
Makád Község onkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetbecsei Kozös
onkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetését az előterjesztés szerint, de a
következő módosítással fogadj a el:

- aZ üres pénzügyes álláshely éves bérének Makád Község
Önkorm ány zatár a e ső ré szét M akád Község Önkorm án y zatának 20 I 6.
évi költségvetésében céltartalékba kell helyezni,

- a két nyugdíjba vonuló köztisztviselő jubileumi jutalma összegének
Makád Község Önkormányzatára eső részét Makád Község
Önkormányzatának 2016. évi költségvetésében céltartalékba kell
helyezni.

Felelős: Baski Gábor polgármester
Jancsó Emőke jegyzo

Határidő: azonna|

Takács András: A következó határozati javaslatot teszi feI szavazásra, és kéri a képviselő-
testületet annak elfo gadására :

Szigetbecse Község Önkormányzatcinak Képviselő-testülete a Szigetbecsei Közös onkormányzati
Hivatal 20]6. él,i költség,gn^ét az előtefiesztés szerint, de a következő módosítássalfogadja el:

- aZ üres pénziigtes állás.hely éves bérének Szigetbecse Ko:ség onkormányzaÍára eső részét
Szigetbecse Község onkormányzatának 20]6. évi költség,,g7[5é6., céltartalékba kell
helyezni,

- a két nyugdíjba vonuló köztiszniselő jubileumi jutalma összegének Szigetbecse Község
onkorntónyzatára eső részét Szigetbecse Község Önkormányzatának 20] 6' évi
költségvetésében céltartalékba keIl heIyezni.

Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag' 7 igen szavazatta|
e||enszav azat és tartő zko d ás n élkü l ho zta me g határ o zatát :

8/2016. (II.10) számú képviselő_testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetbecsei
Közös onkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetését az előterjesztés
szerint. de a következő módosítással fogadja el:

- az üres pénzügyes álláshely éves bérének Szigetbecse Község
Önkormány zatára eső részét Szigetbecse Község onkormány zatának
20l6. évi költségvetésében céltartalékba kell helyezni,

- a két nyugdíjba vonuló kijztisztviselő jubileumi jutalma összegének
Szigetbecse Község Önkormányzatára eső részét Szigetbecse Község
onkormányzatának 2016. évi költségvetésében céltartalékba kell
helyezni.

Felelős: Takács András polgármester
Jancsó Emőke jegyző

Határidő: azonnal

Bogdán György: A következő határozati javaslatot teszi fel szavazásra' és kéri a képviselő-
testületet annak elfogadására:
Lórév Község onkormányzatcinak Képviselő-testülete a Szigetbecsei Közös onkormányzati Hivatal
2016. évi költségvetését az előterjesztés szerint, de a következő módosítássalfogadja el:
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- az üres Pénzügtes álláshely éves bérének Lórév Község ()nkormányzatára eső részét Lórév
Község onkormányzatának 20]6. évi költségvetésében céltartalékba kell helyezni,

- a két nyugdíjba vonuló köztiszniselő jubileumi jutalma összegének Lórév Község
Ónkormónyzatára eső részét Lórév Község onkormányzatának 20l6. évi költségvetésében
céltartalékba kell helyezni.

Lórév Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag, 4 igen szavazattal
el|enszav azat és tartőzkodás nélkül hozta meg határ ozatát:

3/20 1 6. (II. 1 0) |,zá mú képviselő-testületi határozat:
Lórév Község onkormányzatának Képviselő-testülete a Szigetbecsei Közös
onkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetését az előterjesztés szerint, de a
következő módosítással fogadja el:

- az üres pénzügyes álláshely éves bérének Lőrév Község
Önkormányzatára eső részét Lórév Község Önkormányzatának 2016.
évi kö lt s égvetéséb en céltartal ékb a kel l hely ezni,

- a két nyugdíjba vonuló köztisztviselo jubileumi jutalma összegének
Lórév Község Önkormányzatára eső részét Lórév Község
Önkormányzatának 2016. évi költségvetésében céltartalékba kell
helyezni.

Felelős: Bogdán György polgármester
Jancsó Emőke jegyző

Határidő: azonnal

Baski Gábor: Bízik abban, hogy a közös hivatalt fenntartó három település önkormányzata a
jövőben is gyümölcsözoen tud együttműködni, a felmerült problémákat közösen meg tudják oldani.
Az ülést bezáqa.
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